
Styrelsemöte, Björkhagen/Skepparkrokens vägförening tisdag den 
14/10 kl  19.00-21.00  hos Arne Jönsson, Hults lid 15 
 
Fredrik Wennerlund  Bernt Ohlsson  
John Horvat   Gunnar Edéus     
Arne Jönsson  Håkan Ericson 
 

1. Mötets öppnas av ordförande.  
 

2. Dagordningen godkänns. 
 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll. Vi reviderar punkt 
”7 Lekplatsen” eftersom vi inte är utlovade något bidrag för 2009  

 
4. Val av justerare: Arne Jönsson 

 
5. Ekonomisk genomgång:  

– 438 000 på kontot (kommunala bidraget på 180 000 kr är 
inkommet).  
– Fredrik och Håkan skriver ihop fakturering för asfaltslagningar 
inklusive framtida underhållsarbeten till tekniska kontoret.  
– Förslag på arvodesfördelning från Håkan, Bilaga 1, antogs.  
– Nyckel till bankfacket på Gripen har inte gått att spåra. Beslut att 
bryta upp facket.  

 
6. Pågående aktiviteter  

– Asfaltvägar: Vi har fått fakturor på små asfaltlagningar utförda 
av PEAB och BMK, nettokostnad ca 10 000 kr.  
Efter kvalitetsinspektion av våra vägar har vi fått in en offert på 
250 000 kr för lämpliga åtgärder. Fredrik och Håkan skriver en 
särskild ansökan till tekniska kontoret om bidrag .   

          – Grönområden: Hans Olov lämnar en rapport till nästa 
styrelsemöte. 

          – Sikttrianglar/framkomlighet träd/häckar . Vi beslutade om att 
utföra en teknisk beskärning av vägområdet. Arne pratar med Hans 
Olov om vem som ska utföra arbetet. 

 Sikttrianglar: Vi delger Byggnadsnämnden fastighetsadresser som 
ej uppfyller siktframkomlighet gällande växtlighet och soptunnor. 
– Farthinder: Arne beställer en trafikmätning på Kustroddarvägen 
och Gunnar anger plats.  
Gunnar har tagit fram kostnaden för (två set) nya farthinder; ca 
10000 kr, vi väntar dock med att beställa till våren.   
Befintliga farthinder ska demonteras söndagen 16 november: 
Påminnelse kommer samma vecka.  



          – Trafikmätning  Arne har beställt en trafikmätning på 
Bottengarnsvägen, vilket kan användas som underlag för en ev. 
asfaltering. 
– Uppföljning BMK : Arne har haft samtal med dem och de 
kommer att kontakta Fredrik. Arne tar kontakt med Öresundskraft 
angående efterlagningar. 

          – Skepparensväg – dränering: Vi får 80 % på offertkostnaden av 
kommunen vilket innebär en nettokostnad på ca 20 000kr. 
Kommunen kommer att göra en större ombyggnad av 
dräneringssystemet vilket innebär att vägföreningen inte gör några 
åtgärder. Efter slutfört arbete debiterar kommunen oss för vår del 
av kostnaden enligt ovan. 

 
7. Övriga frågor:   

Reklam för hemsidan: Vi delar ut reklamblad som påminner om 
hemsidans existens och det gör vi helgen 18-19:e oktober. John 
konstruerar en text.  

  
8. Nästa möte 25/11 kl 19.00 hemma hos Håkan. 

 
9. Sammanträdet avslutas av ordförande. 

 
 
               
____________________                     _____________________ 
Sekr John Horvat   Justerare Arne Jönsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


